
                Masfjorden kommune 
 
 

Møteprotokoll 

for 

Eldrerådet 
 

Møtedato: 16.11.2020 

Møtestad: Kommunehuset 

Møtetid: 12:00 - 15:00 

 

Møtet byrjar med presentasjon av budsjettet for 2020 v/ økonomi- og personalleiar Svein Viktor 

Ellingbø. Deretter orientering om oppstart av arbeidet med «Leve heile livet - reformen» 

ved helse- og omsorgsleiar Oddvin Arne Neset. Presentasjonane vert felles for begge råda frå klokka 

12:00 – 13.00 med mat. 

 

  
  

Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Karstein Totland H Ordførar 

Britt Inger Myhr AP Medlem 

Ivar Haukeland  Medlem 

Inger Jåstad Krf Medlem 

  
  

Forfall meldt frå  medlem Parti Rolle 

Ingunn Einestrand  Medlem 

  
Følgjande frå administrasjonen møtte: 
Assisterande rådmann Sveinung Toft og Helse- og omsrogsleiar Oddvin Neset som førte møteboka.  
   

Sakliste 

Saknr Tittel 
        

008/2020 Godkjenning av innkalling og sakliste 

009/2020 Godkjenning av møtebok 

010/2020 Referatsak 

011/2020 Orienteringssaker 

012/2020 Betalingsordning for innbetaling til Masfjorden kommune (utsett sak) 

013/2020 Kvilepassar (benkar) ute ved turvegar, idrettsanlegg, gravplassar med vidare 

014/2020 Årsbudsjett 2021 og økonomiplan 2021 - 2024 - høyringssak 

015/2020 Arbeidsgruppe reforma "Leve heile livet" 



016/2020 Digital videooverføring av politiske møter i Masfjorden kommune 

  

  



008/2020: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjend 

   

   

16.11.2020 ELDRERÅDET 

Innkalling og saksliste vert godkjent med tilleggsak om digital overføring av politiske møter. 

 

ER - 008/2020 VEDTAK: 

Innkalling og sakliste vert godkjend med tilleggsak om digital oerføring av politiske møter. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

009/2020: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møtebok vert godkjend. 

   

   

16.11.2020 ELDRERÅDET 

Møteboka frå sist møte vart godkjent samrøystes 

 

ER - 009/2020 VEDTAK: 

Møtebok vert godkjend. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



 

010/2020: Referatsak 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Referatsaker vert tekne til orientering 

   

   

16.11.2020 ELDRERÅDET 

 
 

ER - 010/2020 VEDTAK: 

Referatsaker vert tekne til orientering 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



 

011/2020: Orienteringssaker  

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Orienteringane vert teke til vitring. 

   

   

16.11.2020 ELDRERÅDET 

· Det vart orientert om organiserte aktiviteter for eldre i Masfjorden no under 

koronaepedemien.  Dette vart drøfta. 

· Det vart orientert om takkekort frå mottakarane av eldreprisen. 

 

 

 

ER - 011/2020 VEDTAK: 

Orienteringane vert teke til vitring. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



 

012/2020: Betalingsordning for innbetaling til Masfjorden kommune (utsett sak) 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Saka vert lagt fram til drøfting for eventuelt vedtak. 

   

   

16.11.2020 ELDRERÅDET 

Saka vart drøfta.   

 

 

Eldrerådet vel å avslutte saka. 

 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

 

ER - 012/2020 VEDTAK: 

Eldrerådet vel å avslutte saka. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



 

013/2020: Kvilepassar (benkar) ute ved turvegar, idrettsanlegg, gravplassar med vidare 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Eldrerådet drøftar saka og gjer følgjande vedtak: 

   

   

16.11.2020 ELDRERÅDET 

Leiar orienterte om saka. Dei plassane det er trong for kvileplassar:  

· Mellom butikken og sjukeheimen. Her er det langt å gå utan å kunnne setje seg ned.  

· Det er også behov for kvileplassar ved gravplassane i kommunen.  

· Kunstgrasbana – her er det ingen kvileplassar.  

 

Saka vart drøfta. 

 

 

Eldrerådet støttar arbeidet for at fleire skal vere fysisk aktive. Det inneber samtidig at det er bruk for 

kvilebenkar der eldre går. Det kan vere på idrettsbana, turstiar eller ved gravplassane våre. For eldre er 

det viktig å kunne kvila ein stad det er godt å koma seg på føtene att.    

 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

 

 

ER - 013/2020 VEDTAK: 

Eldrerådet støttar arbeidet for at fleire skal vere fysisk aktive. Det inneber samtidig at det er bruk for 

kvilebenkar der eldre går. Det kan vere på idrettsbana, turstiar eller ved gravplassane våre. For eldre er 

det viktig å kunne kvila ein stad det er godt å koma seg på føtene att.    

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



 

014/2020: Årsbudsjett 2021 og økonomiplan 2021 - 2024 - høyringssak 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Saka vert lagt fram til drøfting. 

   

   

16.11.2020 ELDRERÅDET 

Økonomi-og personalleiar orienterte om årsbudsjettet og økonomiplanen.  

Helse-og omsorgsleiar orienterte om handlingsplanen for helse og omsorg.  

 

Eldrerådet drøfta saka.  

 

Inger Jåstad tok opp spørsmål om ordning med brøyting og strøing til eldre som ikkje kjem seg ut om 

døra om vinteren. Saka har vore oppe i eldrerådet tidlegare. Ho tok også opp sørsmålet om stell av 

hage rundt omsorgsbustadene. 

 

 

Eldrerådet minner om at kommunen må sjå på ordning med snørydding og strøing til eldre. Det må 

også sjåast på stell av hage og vedlikehald av uteområda rundt dei kommunale bustadene. Elles har 

eldrerådet ikkje merknader til budsjettet.  

 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

 

 

ER - 014/2020 VEDTAK: 

Eldrerådet minner om at kommunen må sjå på ordning med snørydding og strøing til eldre. Det må 

også sjåast på stell av hage og vedlikehald av uteområda rundt dei kommunale bustadene. Elles har 

eldrerådet ikkje merknader til budsjettet.  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



 

015/2020: Arbeidsgruppe reforma "Leve heile livet" 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Det vert etablert ei arbeidsgruppe som skal fylje opp reforma «Leve heile livet».  

Arbeidsgruppa sitt mandat er å vurdera korleis reforma kan tilpassast behova i Masfjorden 
kommune, og peika på tiltak som er sentrale i innføringa av reforma. Arbeidsgruppa skal innan 
1.6.2021 leggje fram forslag til prioriterte områder, og peika på korleis desse kan innarbeidast i 
våre planar.  

Gruppa skal vere tverrsektorielt samansett (plan, teknisk, helse-omsorg), og representant frå 
eldrerådet og frivillig sektor vert invitert til å delta i arbeidet. Rådmannen får fullmakt til å peike 
ut deltakarar og leiar av arbeidsgruppa. Arbeidsgruppa rapporterer til Formannskapet, som er 
styringsgruppe i arbeidet. 

   

   

16.11.2020 ELDRERÅDET 

Helse- og omsorgsleiar orienterte om reforma. Eldrerådet drøfta saka.  

 

Eldrerådet sluttar seg til framlegget til vedtak, men meiner at det bør oppnemnast ei referansegruppe 

der alle pensjonistlaga er representert.  

 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

 

ER - 015/2020 VEDTAK: 

Eldrerådet sluttar seg til framlegget til vedtak, men meiner at det bør oppnemnast ei referansegruppe 

der alle pensjonistlaga er representert.  

 

17.11.2020 FORMANNSKAPET 

Saka vart drøfta. 

Rådmannen viste til vedtak i eldrerådet 16.11.20 og sette fram følgjande tilleggspunkt i møte: 

Det skal oppnemnast ei referansegruppe der alle pensjonistlaga er representert. 

 

Framlegg til vedtak vart med tilleggspunktet frå rådmannen samrøystes tilrådd til kommunestyret. 

 

FS - 108/2020 VEDTAK: 

Det vert etablert ei arbeidsgruppe som skal fylje opp reforma «Leve heile livet».  

Arbeidsgruppa sitt mandat er å vurdera korleis reforma kan tilpassast behova i Masfjorden 

kommune, og peika på tiltak som er sentrale i innføringa av reforma. Arbeidsgruppa skal innan 

1.6.2021 leggje fram forslag til prioriterte områder, og peika på korleis desse kan innarbeidast i 

våre planar.  

Gruppa skal vere tverrsektorielt samansett (plan, teknisk, helse-omsorg), og representant frå 



eldrerådet og frivillig sektor vert invitert til å delta i arbeidet. Rådmannen får fullmakt til å 

peike ut deltakarar og leiar av arbeidsgruppa. Arbeidsgruppa rapporterer til Formannskapet, 

som er styringsgruppe i arbeidet. 

Det skal oppnemnast ei referansegruppe der alle pensjonistlaga er representert. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



 

016/2020: Digital videooverføring av politiske møter i Masfjorden kommune 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

 
 

 

   

16.11.2020 ELDRERÅDET 

Eldrerådet drøfta saka. 

 

Eldrerådet oppmodar kommunen om å arbeide vidare med planane om digital videooverføring av 

politiske møter. 

 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

 

ER - 016/2020 VEDTAK: 

Eldrerådet oppmodar kommunen om å arbeide vidare med planane om digital videooverføring av 

politiske møter. 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

  



Rett utskrift frå møteboka frå Eldrerådet den 16.11.20 vert vitna: 
 

____________________________ 

Ivar Haukeland 

leiar 

 

___________________________ 

Sveinung Toft 

sekretær
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